

Утверждаю / Approved by:
Генеральный директор ООО «Норд Империял»/
Director General of LLC Nord Imperial
А.В. Бакланов/A.V. Baklanov
«05.» 01.24 2023

<p>Критерии оценки участника тендера по поставке оборудования, инструмента, материалов и запасных частей для КРС</p> <p>1. Соответствие технических характеристик предлагаемого на тендер товара техническому заданию.</p> <p>2. Опыт работы по данному типу сделки не менее 1 года;</p> <p>3. До тендера допускаются только участники, имеющие положительную величину чистых активов головной компании;</p> <p>4. Срок поставки согласно техническому заданию;</p> <p>5. Из всех технически приемлемых участников тендера только участник, предложивший наименьшую цену, будет рассматриваться для присуждения услуг по тендеру.</p>	<p>Bid evaluation criteria for tender for procurement of equipment, materials, tools and spare parts for WO crews</p> <p>1. The technical parameters of the goods, proposed for the tender shall comply with the requirements of the technical assignment.</p> <p>2. At least 1 year of work experience relevant to this transaction;</p> <p>3. Only bidders that have positive net worth of the parent company shall be eligible for the tender.</p> <p>4. Goods to be supplied in compliance with the Technical Assignment;</p> <p>5. Out of all the technically acceptable bidders only the bidder offering the lowest price shall be considered for awarding services as per the tender.</p>
---	--

Генеральный директор
ООО «Рус Империял Групп»/
Director General, LLC Rus Imperial Group

А.В. Бакланов/A.V. Baklanov

«20» декабря 2023

Начальник ПТО по БО и КРС
ООО «Рус Империял Групп»/
Production and Technical Department for
Well Drilling, Completion and Workover,
LLC Rus Imperial Group

О.Н. Остапенко/O.N. Ostapenko

«20» декабря 2023